

《单词百科:overview是什么意思?overview怎么发音?overview的解释和用法》

英语单词overview是什么意思?overview怎么读?overview怎么发音?简答网为您整理了overview的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



overview怎么读

overview的读音:[v ɔ:vju]

overview的意思

1、n.概观;总的看法;回顾，复习;

overview的近义词

1、indication n.表明;标示;象征;

2、outline n.梗概，大纲，提纲，草稿，要点，主要原则;外形，轮廓，轮廓线，轮廓

画法，略图（画法）；

3、perspective n.透镜，望远镜；观点，看法；远景，景色；洞察力；

4、summary n.摘要，概要；总结，一览；

5、synopsis n.摘要，梗概；大纲；

overview的双语例句

1、The opening chapter gives a brief historical overview of transport.

第一章是运输史的简要回顾。

2、To provide an overview of compiler theory with emphasis on lexical and syntax analysis.

纵览编译理论,主要介绍词法和语义分析。

3、The seminar aims to provide an overview on new media publishing.

研讨会旨在综览新兴的媒体出版。

4、For more information see the Intelligent Application Gateway 2007 features overview on our website.

更多的智能应用网关2007主要功能的信息概览包括我们的网站上。

5、If the planet gets attacked, only the planetowner sees the attacking fleet his overview.

假如星球被攻击，只有星球的持有者能看到攻击的舰队。

6、This article will give a comprehensive overview of ARM made.

本文将给予ARM做出一个全面的概述。

7、This session will overview the requirements for controlling a large scale incident.

这部分将概述控制大规模突发事件的要求。

8、In this talk, I will give an overview of our recent work on transfer learning.

本报告概要介绍我们在迁移学习方面取得的最新进展。

9、The preface gave an overview of the book's contents.

序言对全书内容作了一个概述.

10、This research service an overview of the climate change its impact in Europe.

该报告全面介绍欧洲市场行情的变化及影响.

11、Part two: It is mainly the theory overview of the chain distribution system.

第二部分: 主要是关于供应链分销系统的理论综述.

12、The company profile includes an overview, a financial profile, and financial outlook.

公司概况包括整体简介、 务简介及财务展望.

13、This presentation is an overview of our promotion plan.

这次简报是我们促销计划的概要说明.

14、Click to cancel changes made to notification and reminder options and return to Administration overview.

单击可取消对通知和提醒选项进行的更改,并返回到“管理总览”.

15、Provide a summary description and overview for each application or group of packages.

对每一个应用或者包的组提供概述.

16、For an overview of this issue, see Using Libraries from Partially Trusted Code.

有关此问题的概述, 请参见通过部分受信任的代码使用库.

17、The central section of the book is a historical overview of drug use.

该书的核心部分对毒品的使用作了历史概述。

18、In the article a short overview about sewage sludge treatment, use and disposal is given.

文章论述了德国的污泥利用和处置情况.

以上是简答网为您整理的overview怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于overview的用法

、overview的释义、overview的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/overview>

